
Ad 19 
Sprawy różne 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zwróciła się z pytaniem w imieniu mieszkańców ul. 
Świerkowej, którzy otrzymali pisma dotyczące opłaty adiacenckiej bez wskazanej kwoty. Mieszkańcy 
pytają jaka jest wysokość tej opłaty? Czy jest to stawka zróżnicowana dla każdej nieruchomości czy 
jednakowa dla wszystkich? Przewodnicząca Komisji dodała, że mieszkańcy chcą wiedzieć o jaką kwotę 
chodzi, ponieważ są zaniepokojeni stwierdzeniem z pisma, że opłatę można rozłożyć na wiele lat.   
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że mieszkańcy ul. Świerkowej otrzymali zawiadomienia o wszczęciu z 
urzędu postępowania w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej, związanej z ustaleniem wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku stworzenia warunków podłączenia do wybudowanej kanalizacji 
sanitarnej w ulicy Świerkowej w Bielsku Podlaskim. 
          Jednocześnie Burmistrz Miasta podkreśla, że zawiadomienie o wszczęciu ww. postępowania jest 
pierwszym etapem procedury administracyjnej prowadzonej przez Referat Gospodarki Przestrzennej 
Urzędu Miasta Bielsk Podlaski. 
          Wysokość opłaty adiacenckiej zostanie wyliczana przez uprawnionego rzeczoznawcę 
majątkowego dla każdej nieruchomości indywidualnie i na chwilę obecną nie ma możliwości 
udzielenia informacji o jej wysokości. 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Członek Komisji Stanisław Charyton zadał pytanie czy Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej 
podwyższyło opłatę za ciepło jeszcze przed wejściem w życie ustawy z dnia 15 września 2022 r. o 
szczególnych rozwiązaniach w zakresie niektórych źródeł ciepła w związku z sytuacją na rynku paliw? 
W związku z obecną nowelizacją ww. ustawy cena dostawy ciepła  została zdefiniowana jako cena 
obowiązująca na dzień 30 września 2022 r. i powiększona o 40%. Według ustawy, jeżeli nastąpi 
wzrost cen ciepła większy niż 40% w stosunku do cen obowiązujących 30 września 2022 r. odbiorca 
nie zostanie obciążony wzrostem kosztów przewyższającym ww. pułap, a przedsiębiorstwo otrzyma z 
tego tytułu odpowiednie wyrównanie. W związku z powyższym, radny poprosił o wyjaśnienie czy 
przepisy ww. ustawy będą miały zastosowanie do działań MPEC-u?  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że wystąpiono do Prezesa MPEC S.A. w Bielsku Podlaskim o przesłanie 
wyjaśnień w przedmiotowej sprawie.   
Prezes MPEC S.A. pismem z dnia 23 lutego 2023 r. udzielił wyjaśnień na pytanie radnego. Pismo 
stanowi załącznik do niniejszego zestawienia. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk poprosił o informację jaki jest aktualny, planowany termin 
zakończenia modernizacji miejskiej oczyszczalni ścieków po złożonej prośbie o wydłużenie terminu 
realizacji inwestycji?  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że zgodnie z zawartą ugodą z dnia 12 grudnia 2022 r. wykonawca 
zobowiązany jest zrealizować wszystkie prace do dnia 28 maja 2023 r.  

 


